



国际/港澳台展商报到凭证
International/HK, Macau & TW Exhibitors Exhibitor's Registration Notification

尊敬的展商:

Dear Exhibitors,

值此展会开幕之际,大会组委会向您致以最诚挚的欢迎和谢意!

We present you a warm welcome to the 23rd Bakery China on April 27-30 at SNIEC.

本次大会的展商报到及搭建时间为:

Below is the time schedule for your booth construction and registration:

光地搭建 Raw Space Construction		展商报到 Exhibitor Registration	
04.24 星期六 Sat.	13:30 - 19:00	04.24 星期六 Sat.	13:30 - 17:30
04.25 星期天 Sun.	09:00 - 21:00	04.25 星期天 Sun.	09:00 - 17:30
04.26 星期一 Mon.	09:00 - 22:00	04.26 星期一 Mon.	09:00 - 17:30
标摊搭建 Shell Scheme Construction			
04.26 星期一 Mon.	09:00 - 22:00		

请您携带**贵公司的名片及本报到通知**到展商报到处领取参展文件,包括展商胸卡等。

展商报到处的位置位于上海新国际博览中心 1 号入口大厅。展馆地址:上海浦东新区龙阳路 2345 号

The exhibitors' registration counter is located at **No. 1 Entrance Hall**. Please bring the following documents to register:

1. Your **business card** with affiliation info that is identical to the exhibiting party.
2. This **registration notification**.

You will get an exhibitor kit including exhibitor badges, etc.

The address of the exhibition venue is as followed: No.2345, Longyang Road, Pudong New District, Shanghai, China.

温馨提示:

为方便国际及港澳台展区参展商展出,本次展会于 4 月 27-30 日展出期间在国际及港澳台展区 W4 馆近 1 号门处和 E5 馆近 6 号门处设立国际展商现场服务台,为展商提供搭建或运输等咨询服务。同时,展商可前往组委会办公室预订下届展会展位或商谈合作事宜。

Special Reminder:

International, HK, Macau & TW exhibition areas are located at W4 (for equipment) and E5 (for ingredient).

During the show dates from April 27 to 30 there will be an international, HK, Macau & TW exhibitor service counters located at **Hall W4 close to Gate 1 and Hall E5 close to Gate 6**, which provides logistics and booth construction inquiry and services.

期待与您在上海相见!

Looking forward to seeing you there!

企业名称 Company Name:

展位号 Booth No.:

盖章 Stamp:

中国焙烤食品糖制品工业协会 | Chinese Association of Bakery and Confectionery Industry

北京贝克瑞会展服务有限责任公司 | Bakery China Exhibitions Co., Ltd.

2021.03